

Date: 1 September 2025

التاريخ: 1 سبتمبر 2025

Oman Arab Bank – Discussion session on the Bank's results for the period ended 30 June 2025

بنك عمان العربي – جلسة نقاشية حول النتائج المالية للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025

Oman Arab Bank is pleased to invite investors and analysts to attend a discussion session on 1H 2025 financial results as per the following details:

يسر بنك عمان العربي دعوة المستثمرين والمحللين الماليين لحضور الجلسة النقاشية حول النتائج المالية لعام 2024 وفق التفاصيل التالية:

▪ Date:	9 September 2025
▪ Time:	1:00 PM (Muscat Time)
▪ Duration:	60 minutes

▪ التاريخ:	9 سبتمبر 2025
▪ الوقت:	1 مساءً بتوقيت مسقط
▪ المدة:	60 دقيقة

The agenda of the session is to present the unaudited financial statements for the period ended 30 June 2025 followed by a Q&A session.

يتضمن جدول الأعمال عرض النتائج المالية الغير مدققة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025، وبعد إنتهاء العرض ستخصص فقرة للإجابة عن الأسئلة.

The session will be conducted via Zoom. Please use the QR code or the link below to access the meeting.

سيتم عقد الجلسة عبر برنامج الاتصال Zoom. يرجى استخدام الرابط أو الرمز أدناه لتسجيل الحضور.

[Meeting Link](#)



[رابط الاجتماع](#)

The session will be recorded and made available on the Bank's website.

سوف يتم تسجيل وقائع الحلقة النقاشية وتوفير الرابط الخاص بها على الموقع الإلكتروني للبنك.

For more information, please contact the Investor Relations Officer via the following email:
Investor.Relations@oman-arabbank.com

لمزيد من التفاصيل، يرجى الاتصال بمسؤول علاقات المستثمرين من خلال البريد الإلكتروني:
Investor.Relations@oman-arabbank.com

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،



سليمان الحارثي
الرئيس التنفيذي
Sulaiman Al Harthi
Chief Executive Officer